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U heeft aanvullende vragen gesteld naar aanleiding van onze antwoordbrief van 24 februari 2023. In 
deze brief beantwoorden wij graag uw aanvullende vragen. 
 
1.  Er is naar het idee van de initiatiefnemers een belofte gedaan om op de locatie Bladergroen te 

ontwikkelen. Hoe kan het dat die belofte niet wordt ingelost? 
 
Wij verwijzen u naar de alinea “tijdlijn” in deze brief. 
 
Dat is geen antwoord op onze vraag. Er zijn documenten en uitlatingen in de pers waaruit blijkt dat er een 
belofte is gedaan aan de initiatiefnemers. Hoe komt het dat die belofte niet wordt ingelost? en een 
aanvullende vraag: 
 
1a  Op welke wijze heeft u dit met de initiatiefnemers gecommuniceerd? 
 
Ten aanzien van uw vraag “Hoe komt het dat die belofte niet wordt ingelost” is ons antwoord dat wij geen 
belofte hebben gedaan naar de initiatiefnemers van het Hof van Paterswolde dat de initiatiefnemers 
daadwerkelijk de locatie konden ontwikkelen. Er zijn verschillende gesprekken gevoerd zowel ambtelijk 
als bestuurlijk om de mogelijkheden te verkennen. Uiteraard was op dat moment de intentie om te komen 
tot (contractuele) afspraken voor planrealisatie.  
Deze gesprekken verkeerden nog in de verkennende fase omdat er eerst nog duidelijkheid moest komen 
over de beoogde gezamenlijke realisatie met SEW en ook over het planconcept zelf. Daarnaast geldt 
uiteraard sowieso dat overeenstemming onder voorbehoud is van marktconformiteit qua grondprijs en 
(raads)besluitvorming over het bestemmingsplan. 
Hierbij zijn dan ook geen toezeggingen of beloftes gedaan over het kunnen ontwikkelen van de locatie, 
maar wij kunnen ons voorstellen dat initiatiefnemers door de motie en het starten van de gesprekken de 
verwachting hebben gehad dat het beoogde bouwplan-concept gerealiseerd zou worden. 
Wij hebben de initiatiefnemers bij brief van 21 december jl. geïnformeerd over onze keuze voor een 
programma bestaande uit 100% sociale huurwoningen merendeels gericht op ouderen voor deze locatie.  
 
2.  Is de woonvisie niet gewoon te kleinschalig voor de woonbehoefte? 
 
De woningmarkt staat in heel Nederland onder druk, ook in de woningmarkt regio Groningen- Assen. Er 
zijn te weinig woningen beschikbaar en veel woningen zijn niet bereikbaar voor mensen met een lager 
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inkomen. In de concept woonvisie en omgevingsvisie is een vertaling gemaakt van deze regionale 
woonbehoefte. Binnen de RGA wordt gezamenlijk gewerkt aan de regionale behoefte. 
 
Ook hier geeft u geen antwoord op onze vraag. Een simpel ja of nee volstaat. 
 
Wij vinden van niet. Voor de periode 2020 tot en met 2030 gaan we uit van woningbouwprogramma van 
900-1000 woningen conform Voorontwerp Omgevingsvisie en concept Woonvisie. Een dergelijk 
programma achten wij passend en reëel gezien de regionale woningopgave binnen de Regio Groningen 
– Assen, conform de verstedelijkingsstrategie RGA, woningbouwonderzoek KAW 2020 en de 
Trendanalyse 2022. 
 
3.  Als er een alternatief voor de Knarrenhof gezocht kan worden kan er toch ook een alternatief voor 

de SEW gevonden worden? Waarom wijkt de SEW niet uit naar een alternatieve locatie? 
 
Door de sterk toegenomen druk op de sociale huur sector, zetten wij gezien de urgentie in op sociale 
huur voor de Bladergroenschool en de locatie De Kooi. 
 
Het wordt wat eentonig, maar ook hier geeft u geen antwoord op de vraag. Graag een onderbouwd 
antwoord. Als u een alternatief voor de Knarrenhof kan vinden, kan dat toch ook voor de Knarrenhof? 
 
Gezien de sterk toegenomen druk in de sociale huursector zetten wij voor de bij ons in eigendom zijnde 
locaties de Kooi en Bladergroenschool in op sociale huur. Op deze locaties is het mogelijk om binnen een 
redelijke termijn (sociale) woningbouw te omwikkelen. Voor een alternatieve locatie is meer tijd nodig om 
een plan te ontwikkelen mede omdat de grond moet worden verworven, dan wel anderszins tot 
overeenstemming voor planrealisatie moet worden gekomen. Gezien de urgentie kunnen wij daar niet op 
wachten.  
 
4.  Op basis van welke informatie blijkt dat de behoefte aan sociale huur vooral voor senioren moet 

zijn? Hoe is de leeftijdsverdeling van woningzoekers in de sociale huur? 
 
De komende jaren verwachten wij een sterke toename van het aantal oudere huishoudens, met name tot 
2040 zal het aantal 75-plushuishoudens sterk toenemen (+50%). De behoefte in Eelde- Paterswolde voor 
gelijkvloerse woningen in de sociale huursector bedraagt 80 tot 120 woningen. Daarnaast kunnen in deze 
gelijkvloerse woningen ook andere doelgroepen worden gehuisvest. Dit zijn de 1- en 2 
persoonshuishoudens, zoals 1 oudergezinnen of de uitstroom uit beschermd wonen. Op basis van de 
verhuurcijfers van SEW over 2022 wordt 43% verhuurd aan de doelgroep ouder dan 55 jaar. Dit aandeel 
neemt de komende jaren alleen maar toe op basis van de huidige demografische gegevens. 
 
U maakt plannen op basis van de huidige verhuurcijfers. Waarom kiest u hiervoor? Met behulp van de 
gegevens van Thuiskompas moet het mogelijk zijn om de zoekers van sociale huurwoningen in kaart te 
brengen. Daarmee krijgt u zicht op wat de sociale huurmarkt op dit moment doet en hoe de 
leeftijdsverdeling van de zoekers is. Voor wat betreft de toename van het aantal 75-plus huishoudens: dat 
zal vast waar zijn, maar op basis van welke bronnen stelt u vast dat het hier om sociale huurwoning 
zoekers gaat? 
 
Voor onze woningbouwprogrammering gaan wij uit van ons volkshuisvestelijk beleid en recente 
woningmarktonderzoeken. De verhuurcijfers bevestigen de hoge druk in de sociale huursector en de 
toegenomen behoefte naar sociale huur conform het woningmarktonderzoek 2021. In het 
woningmarktmarktonderzoek zijn de woonwensen beschreven van de verschillende doelgroepen, op 
basis van CBS Microdata en WoON. Deze datasets geven gezamenlijk een inzicht in de 
verhuisgeneigdheid van huishoudensgroepen en welke woningen zij betrekken en achterlaten. Dit zijn 
gebruikelijke datasets voor woningmarktonderzoeken.  
 
5.  Is er niet een beetje paniekvoetbal ontstaan na de bijeenkomst waar de huurdersverenigingen en 

woningbouwverenigingen aan hebben gegeven dat er de komende jaren 300 sociale 
huurwoningen bij moeten? 

 
Zoals wij bij de beantwoording bij 1.6 aangegeven is de druk op de sociale woningbouw 
sinds 2021 sterk toegenomen. 
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Ook hier geeft u wederom geen antwoord op de vraag. Ja of nee volstaat prima. 
 
Er is geen sprake van paniek voetbal. Voor de toegenomen behoefte aan sociale huur gaan wij uit van 
recente woningmarktonderzoeken en de verhuurcijfers die de druk bevestigen. Het beeld dat de 
woningcorporaties geschetst hebben tijdens de bijeenkomst over de woonvisie, onderschrijft onze 
analyse.  
 
6.  In het verlengde van woningbouw en voorraad: Waarom bouwen we 24 eengezinswoningen bij 

de Kooi en niet 2 kamerappartementen die er nu ook staan? Dat zou toch ten goede komen aan 
een sneller groeiende woonvoorraad? 

 
Stichting Eelde Woningbouw heeft een plan opgesteld voor een combinatie van 10 kleine 
gezinswoningen en 14 levensloopgeschikte woningen (gelijkvloers). Er is met name vraag in de sociale 
huursector naar geschikte woningen voor 1- en 2 persoonshuishoudens. De 24 woningen zijn toevoeging 
op de voorraad. Er worden voor deze ontwikkeling geen woningen gesloopt. 
 
Ook hier draait u om de beantwoording heen. Op basis van welke behoefte is dit plan opgesteld? Is het te 
overwegen om bovenstaande suggestie uit te werken tot een alternatief plan? Kunt u ons de brieven 
sturen waaruit blijkt dat de huidige plannen een initiatief zijn van 
SEW zelf? Wij begrepen dat de huidige plannen een wens vanuit het college zijn geweest en 
daarmee sturend. Is dat zo? Graag uw uitleg. 
 
Voor locatie de Kooi heeft SEW een plan opgesteld met 10 kleine gezinswoningen en 14  
levensloopgeschikte woningen (gelijkvloers). Bij de ontwikkeling van dergelijke plannen door SEW wordt 
rekening gehouden met de behoefte op basis van woningmarktonderzoeken, huidige woningvoorraad 
sociale huur in Eelde-Paterswolde en het gemeentelijke volkshuisvestelijkbeleid. De grootste vraag naar 
sociale huurwoningen komt van 1- en 2 persoonshuishoudens, dit kunnen bijvoorbeeld alleenstaanden, 
een ouder gezinnen of ouderen zijn. Het plan van SEW voor locatie de Kooi voorziet in deze behoefte.  
 
 
Met vriendelijke groet, 

 
burgemeester en wethouders 
 
 
P. Koekoek drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 
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